



# 世界自然基金會低碳製造計劃

## WWF Low Carbon Manufacturing Programme (LCMP)

旨在減少工廠的碳排放量及協助廠商實踐企業的環保責任  
aims at reducing carbon emissions generated by manufacturing facilities and developing environmental social governance for manufacturers

### 惠州市溢基服裝配件有限公司

## HUIZHOU EDICATE GARMENT ACCESSORIES MFY LTD.

中國廣東省惠州市惠城區三棟數碼工業園

Sandong Digital Industrial Zone, Huicheng District, Huizhou City, Guangdong Province, China

已實行低碳製造計劃，減少碳強度，建立溫室氣體管理系統及遵循在製造過程及運作中的能源效益最佳守則，並獲評級為：  
has implemented LCMP and demonstrated a satisfactory performance in carbon intensity reduction, greenhouse gas management and best practices in energy efficiency of manufacturing processes and operations, and is accredited:



LCMP乃世界自然基金會的項目，旨在減少製造業的碳排放  
LCMP is a WWF initiative to reduce carbon emissions in manufacturing  
證書編號 Certificate No. LCMP-F-2021-021

有效期由 2021 年 4 月 7 日至 2023 年 4 月 6 日  
for the period of 7 April 2021 to 6 April 2023

世界自然基金會香港分會行政總裁黃碧茵  
Nicole Wong, CEO, WWF-Hong Kong

世界自然基金會香港分會企業可持續發展主管何美娟  
Karen Ho, Head of Corporate and Community Sustainability,  
WWF-Hong Kong

簽發日期：2021 年 8 月 2 日  
Issued Date: 2 August 2021